
Referat fra skolebestyrelsesmøde den 04.10.2023 

Mødelokale 4 kl. 17.00-19.00 

 

Afbud: Anne Katrine og Sandra 

 

Indhold Referat 

1. Nyt fra ledelsen 

• Budget 2024 

• Ledelsen skal på studietur til Island 
i uge 45 

• Spørgeskemaundersøgelse 
forældre, elever, lærere, ledelse. 
Life Long Leaners 

• Ny skolechef 

• Foredrag den 25.10.2023 for 
forældre i 3. - 9. klasse kl. 17-19 

• Der skal fra kommende år være 2 voksne på alle 
lektioner i 0. og 1. klasse (en lærer og en pædagog) 
Tanken er god, men binder skolens ressourcer om 
mindsker fleksibiliteten. Ordningen er ikke 
finansieret, men muliggjort ved at øge 
undervisningstiden for lærerne.  

• Ledelsen skal på en EU finansieret studietur til Island 
for at bliver inspireret i det videre arbejde med 
Playful Learning, bl.a. i en ny case-baseret prøveform 
for afgangselever. 

• Indenfor kort tid skal skolens elevere, ansatte og 
forældre deltage i 2 undersøgelser vedr. Playful 
Learning. 

• Skolen har haft besøg af kommunens nye skolechef. 

• Foredrag den 25.10 for forældre 3. – 9. klasse 17.00 – 
19.00. Temaet er mobil dannelse og afhængighed. 

2. Evaluering af forældre Camp for 
skolestarterne. 

Ved Anna Vesturdal 

• Tanken er, at børn og deres forældre får en fælles 
oplevelse med klassekammerater og andre forældre. 
Fra fredag middag til lørdag aften med overnatning. 
Det var en meget positiv oplevelse med god respons 
fra børn og forældre. Meget engagerede og aktive 
forældre, der efterfølgende har noget fælles og føler 
sig ”hjemme” på skolen. Det har skabt gode relationer 
forældrene imellem, og til børnenes lærer og 
pædagoger. Programmet gentages næste år i juni, 
med forbedrende ændringer og justeringer. De 
kommen forældre til 0. kl. elever orienteres i 
september om arrangementet. Dette gør forældre, 
som deltog i år. Anna udleverede evalueringen af 
Forældre Camp til alle i skolebestyrelsen. 

3. Playful Learning 

• Gennemgang af rapport fra LEAPS 

• Artikel fra LEAPS-rapport.  

 

• BE fortæller om rapporten fra LEAPS og artiklen om 
rapporten - vedhæftet dagsordenen for mødet. 

4. Nyt fra elevrådet • Intet særligt nyt fra elevrådet 

• Elevrådet vil arbejde på at producere film indslag 
til de nye infoskærme på skolen. Dette i 
samarbejde med mediecrewet. 

• De frivillige elever fra Kulturcrewet har været til 
middag og bliver hyldet på Vestre Skole, hvor de 
får en OL medalje. 



5. Renovering idræt status • Det går planmæssigt i forhold til tidsplanen (færdig 
efter sommerferien 2024)  

• Der går rygter om at taget på salene bliver dyre 
end forudberegnet. Dette vil påvirke restbeløbet til 
indkøb af inventar og redskaber mv. 

6. Kunstig intelligens – ChatGPT • BE orienterer om AI / ChatGPT. Det er nyt og ukendt 
for de fleste, men bliver et redskab eleverne i skolen 
skal lærer at arbejde med og forholde sig kritisk til. 
Personalet får i efteråret et oplæg i brugen af 
ChatGBT og de muligheder det giver for at kvalificere 
undervisning og læring.  

7. Evt.  
Reminder om dialogmøde  
den 28.11.2023 kl. 17-19 

 

• Drøftelser om brug af Aula 

• Bubbels  

 

 

 

 

 

 

 


